
Bestyrelsesmøde d. 10-01 -18 Lejerbo afd.725-0 
 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen.  
  

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.  
 

3. Nyt fra varmemesteren: Der arbejdes på forbedring af lyset i og ved trappeskakten. På 
nuværende tidspunkt er der en fraflytning af lejlighed i nr. 19. Lejere der har interesse i at 
leje en carport, kan henvende sig til varmemesteren eller formanden for nærmere 
information.  
 

4. Nyt fra formanden: Der blev aflagt regnskab af formanden og det blev godkendt af 
bestyrelsen. En kommende forårsfest blev foreslået og godkendt. Vi bibeholder vores 
måtte ordning, der betyder at måtterne bliver renset og skiftet hver 6. Uge. Bente og Ivan 
skal på IT kursus omkring afdelingens nye hjemmeside, nærmere information senere. Anna 
Lise og Jørgen skal på kursus i sociale arrangementer/ inddragelse af beboer. 
 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Intet nyt  
 

6. Bestyrelsen fik informationer fra budgetmødet d. 03-01-18   
 

7. Indkomne forslag til årsmødet d. 05-02-18: Vindskærm ved nr. 17, porte til cykelskure og 
anskaffelse af hund i afd. 725-0 
 

8. Prisstigning for leje af gæsteværelse pr. 01-03-18, da lejen ikke har haft ændringer siden 
afdelingens start. Den nye leje bliver: 75 kr. for afd. 725-0 og 100 kr. for alle andre 
afdelinger. 
 

9. Næste bestyrelsesmøde fastsættes til onsdag d. 14-03-18 kl. 18 
 
 
Referent Tina 
 
 

 


